## 三籌募活動 FUND-RAISING 31.8

## 東華三院再度參與騰訊「99公益日」 TWGHs Participated Again in Tencent "99 Giving Day"

今年,本院再次獲邀成為騰訊「99公益日」的受惠機構之一,善長於活動期間透過WeChat Pay HK捐款給本院指定慈善項目,騰訊基金會將會進行配對,惠及更多有需要人士。

This year, TWGHs was again invited to be one of the beneficiary organisations of Tencent's "99 Charity Day". For every donation to the designated programmes through WeChat Pay HK, the Tencent Charity Foundation matched accordingly to help more people in need.



## 東華三院賣旗日2023學生義工嘉許禮 TWGHs Flag Day 2023 Student Volunteers Appreciation Ceremony

是次嘉許禮表揚本院學生大使及賣旗大使於賣旗日積極參與義工服務,並有傑出表現。學生在嘉許禮上與本院屬校校長及老師一同分享賣旗行善的點滴。

The Ceremony was held to show our appreciation of TWGHs schools' Student Ambassadors and Flag-selling Ambassadors for their proactive participation in voluntary service and excellent performance on the Flag Day. The awarded students shared with the principals and teachers the joy and memories of this meaningful event.



姚銓浩總理(右一)代表本院出席活動啟步禮,並與主禮嘉賓勞工及福利局副局長何啟明

太平紳士(右四)、香港心連心大行動副主席譚贛蘭教授GBS太平紳士(左三)、騰訊基金會

Mr. CJ YAO (right 1), Director, attended the Kick-off Ceremony on behalf of TWGHs and took a group photo with the officiating guests, Mr. HO Kai Ming, JP (right 4), Under Secretary for Labour and Welfare, Professor TAM Kam Lan, Annie, GBS, JP (left 3), Vice Chairperson of the Hong Kong Heart to Heart Joint Action, Mr. LI Tsz Shu, James (right 2), Chief Executive of Tencent

甘日2023

行政總監李子樹先生(右二)及其他嘉賓於本院攤位前合照

Foundation and other guests in front of TWGHs booth.

章浩文主席(中)頒發嘉許狀予學生義工,以作表揚。 Mr. WAI Ho Man, Herman (centre), the Chairman, presented certificates to the student volunteers for their efforts.

## 感謝支持東華三院賣旗日2023 Thank You for Supporting TWGHs Flag Day 2023

一年一度的賣旗日已於8月30日順利舉行,當日參與義工人數破近年紀錄, 逾12,000名義工在全港各區賣旗,群策群力向市民勸捐。籌得的善款將用於 支援本院多項社會福利及教育服務發展,為弱勢社群送上溫暖和希望。

本院衷心感謝每一位義工熱心參與,以及各位善長的慷慨解囊。特別鳴謝以 下企業及團體鼎力支持(排名不分先後): The annual Flag Day was held on 30 August, with the support of a record-breaking number of over 12,000 volunteers, who joined hands to solicit donations in all districts across Hong Kong on that day. The donation raised will be used to support TWGHs' various social welfare and education services, allowing us to bring hope and help to the underprivileged.

The Group is truly grateful to the dedication of all volunteers and the generosity of all donors on our Flag Day. Special acknowledgement was given to the corporations, organisations, and individuals (in random order) as follows:



8